Call for nominations IUSSP – Laureate Award 2019 
 
Deadline extended to 15 December 2018
We are pleased to give you a little more time to round up support and propose the nomination for the 2019 IUSSP Laureate award of one of your colleagues for his to her decisive contribution to the advancement of demography and population research. Read more on the IUSSP Laureate Award and see the list of past Laureates .
 
To be eligible for consideration, an individual must have been a member of the IUSSP for at least 20 years. Outstanding contributions to the advancement of population sciences and distinguished service rendered to the Union and the profession are factors that will be taken into consideration by the IUSSP Council in selecting the 2019 Laureate. Members of 2018-2021 Council and Honorary Presidents may not be nominated for the award. The nomination letter should include a supporting statement and be signed by at least five current IUSSP members of different nationalities. The IUSSP Council members select the winning Laureate candidate by secret ballot, and therefore they should not be contacted to nominate or support individual candidates. The letter of nomination and all supporting documents should be sent to the IUSSP Secretariat in Paris to the attention of the Executive Director, Mary Ellen Zuppan, by 15 December 2018.

Procedure:
· Please send Word and PDF files of the nomination letter and nominee’s curriculum vitae by email to: zuppan@iussp.org. 

· Individual emails of support for a candidate should be sent to the person coordinating the nomination, who will send them as a group to zuppan@iussp.org.   

· Please include “IUSSP 2019 Laureate Nomination” in the subject line of all emails pertaining to the Laureate nomination. 

*For the list of past IUSSP Laureates: http://www.iussp.org/en/about/awards
*For the list of current Council members and Honorary Presidents: http://www.iussp.org/en/iussp-governance.
*Membership directory: http://iussp.org/directorysearch  

Applications remain valid for two years.



Appel à candidatures – Lauréat 2019 de l’UIESP. 
 
Date limite prolongée au 15 décembre 2018
Nous avons le plaisir de vous accorder un peu plus de temps pour recueillir des soutiens en faveur d’un.e candidat.e. Pour plus d'information sur le Prix de l'UIESP et la liste de tous les Lauréats.

 
Pour être éligibles, les candidat·e·s doivent être membres de l’Union depuis au moins 20 ans. Pour la sélection du ou de la Lauréat·e de 2019, le Conseil de l’UIESP prendra en compte les contributions exceptionnelles des candidats à l’avancée des sciences démographiques et les services particuliers rendus à l’Union et à la profession. Les membres du Conseil de 2018-2021 et les présidents honoraires ne peuvent être candidats. La lettre de candidature devra comporter une déclaration de soutien et être signée par au moins cinq membres de l’UIESP de nationalités différentes. Les membres du Conseil sélectionnent le Lauréat au cours d’un vote à bulletin secret, et ne doivent donc pas être contactés pour un soutien à un candidat en particulier. La lettre de candidature ainsi que tous les documents de soutien devront être envoyés au Secrétariat de l’UIESP à l’attention de Mary Ellen Zuppan, Directrice exécutive, au plus tard le 15 décembre 2018.
Procédure :
· Veuillez envoyer par email une copie électronique sous format Word et pdf des lettres de nomination et du curriculum vitae des candidat(e)s à l’adresse suivante : zuppan@iussp.org. 

· Les emails individuels de soutien à un·e candidat·e doivent être envoyés à la personne coordonnant la candidature, qui les enverra ensuite de façon groupée à zuppan@iussp.org. 

· Veuillez inclure la mention « IUSSP 2019 Laureate Nomination » dans le champ “Objet” de votre email.   

*Liste des précédents lauréats du prix de l’UIESP : http://www.iussp.org/fr/LaureatUIESP 
*Liste des membres du Conseil et des présidents honoraires de l’UIESP : http://www.iussp.org/fr/gouvernance-de-luiesp
*Répertoire des membres : http://iussp.org/directorysearch

Les candidatures restent valables deux ans.
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